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نكته بازی

خوب شد خداحافظی نکرد!
جایزه ویژه بزرگ ترین تحول نیم فصل اول لیگ برتر هم تعلق می گیرد 
به علی علیپور؛ مهاجم پرسپولیس که تا 2هفته پیش هر ضربه ای به 
توپ می زد، تیمش را 20دقیقه عقب می انداخت، اما با تغییرات رخ داده 
در کادرفنی به کلی منقلب شد و با به ثمر رساندن 4گل در 2بازی اخیر 
مقابل خیبر خرم آباد و هوادار، به صدر جــدول برترین گلزنان لیگ 
بیست وچهارم صعود کرد! بســیاری حدس می زدند مشکل اصلی 
مهاجمان پرسپولیس، روحی و روانی اســت و به نظر می رسد این 
موضوع حقیقت داشته است. علیپور غیر از هت تریک در بازی اخیر، 
یک پاس گل هم به عیسی آل کثیر داد تا زوجش هم از بحران خارج 
شود و برای دومین بازی پیاپی گل بزند. جالب اینجاست که همین 

16روز پیش بهروز ســلطانی، دروازه بان پیشکسوت پرسپولیس در 
مصاحبه ای گفته بود علیپور باید از فوتبال خداحافظی کند، اما گویا از 

بازنشستگی تا آقای گلی، فاصله کوتاهی بود!

2هفته اش می کردی، خلاص!
استقلال نیم فصل اول را با مساوی مقابل سپاهان به پایان برد. به این ترتیب 
آبی ها یکی از بدترین عملکردهایشــان در طول تاریخ لیگ برتر را به جا 
گذاشتند و روی پله دهمی به پیشواز دور برگشت خواهند رفت. استقلال 
از 15بازی فقط 18امتیاز گرفته؛ به طور متوسط 1.2امتیاز از هر مسابقه 
که فاجعه بار است. در چنین شرایطی، کادرفنی تمرینات را به مدت 8روز 
تعطیل کرده. بنابراین استقلال از روز 21دی تمریناتش را برای مسابقه اول 
بهمن با شمس آذر و سپس تقویم فشرده بعد از آن آغاز خواهد کرد. حالا یک 
عده تعجب کرده اند که چرا تمرینات یک تیم بحران زده و ناآماده باید 8روز 
تعطیل باشد، اما به نظر ما کم هم هست. موسیمانه باید به یکباره 2هفته 
تعطیلی اعلام می کرد تا تیم صاف صبح روز بازی با شمس آذر تشکیل شود. 

تمرین دیگر چه صیغه ای است؛ آن هم وسط این سوز و سرما!

اگر می خواهی برگردی نرو!
خیلی ها می گویند یکی از بزرگ ترین عوامل تحول ناگهانی پرسپولیس 
در 2هفته پایانی لیگ برتر، حذف فرشاد احمدزاده از ترکیب بود! او 
که بازیکن مورد علاقه گاریدو به شــمار می آمد، در 2مسابقه با خیبر 
خرم آباد و هوادار، تحت نظر کریم باقری حتی یک دقیقه هم به بازی 
گرفته نشد. در همین راستا شایعه شــده احمدزاده در لیست مازاد 
زمستانی پرسپولیس قرار خواهد گرفت و این موضوع حتی ربطی به 
انتخاب سرمربی جدید هم ندارد. در حقیقت فرشاد با صفر گل و صفر 
پاس گل در بیش از 1200دقیقه بازی، اصــلا جایی برای دفاع باقی 
نگذاشته است، بنابراین جدایی او از پرسپولیس اتفاق عجیبی نخواهد 
بود؛ فقط اینکه اگر دوباره می خواهیــد او را برگردانید، ردش نکنید. 
احمدزاده 4بار رفته و برگشته و واقعا بیشتر از این جا ندارد. اگر دوباره 
قرار است دل تان برایش تنگ شود، همین حالا دودستی او را بچسبید!

رفیعیکهبانظرباقریبهدروازهبانفیکستبدیلشده،ازحالوروزخودشوقرمزپوشانپایتختمیگوید

امیرحســیناعظمی|امیررضــا رفیعی، 
دروازه بان جوان پرسپولیس، بعد از رفتن 
گاریدو تبدیل به بازیکن ثابت تیمش 
شده و دوباره یک موقعیت جدید را 
در این تیم تجربه می کند. آخرین 
کلین شیت پرســپولیس پیش از 
بازی بــا هوادار بــه 42 روز قبل از 
این بازی برمی گشــت که سرخ ها با 
دروازه بانی رفیعــی در جام حذفی برابر مس ســونگون دروازه 
خود را بسته نگه داشتند. پس از آن بود که آنها در 7 بازی پیاپی، 
10 گل خوردند ولــی این روند در بازی با هوادار متوقف شــد. 
رفیعی امیدوار است که موقعیت فعلی را حفظ کند و حضورش 
در ترکیب ثابت سرخپوشــان ادامه دار باشد. او در گفت وگو با 

همشهری به سؤالات پاسخ می دهد.

ازبازیباهوادارشروعکنیمکهبردشمادر
اینمسابقهقابلپیشبینیبود.

خدا را شکر می کنم که در آخرین بازی از نیم فصل اول، 3 امتیاز 
مهم گرفتیم و گلی هم دریافــت نکردیم. البته توپ خاصی هم 
سمت دروازه ما نیامد و فکر می کنم این برد در آینده خیلی به ما 

کمک خواهد کرد.

جالباینجاســتکهاینهفتهسپاهانهم
امتیازازدستدادواینموضوعبهسودشماشد.

بله، طبیعتا سپاهان یکی از رقیبان ما ست که این هفته 2 امتیاز 
از دست داد و این موضوع باعث شد که اختلاف ما با صدر جدول 
به 3 امتیاز برسد. البته پرسپولیس فقط روی بازی های خودش 

تمرکز می کند و مهم این است که خودمان نتیجه بگیریم.

بهنظرمیرســدکریمباقریدرایندوبازی
توانستتأثیرمثبتیدرپرسپولیسداشتهباشد.جوتیم
بعدازسپردنهدایتپرسپولیسبهاینمربیچطوربود؟

کریم باقری یک شخصیت بزرگ و قابل احترام است. او اسطوره 
باشگاه پرسپولیس و یکی از شخصیت های بزرگ تاریخ فوتبال 

ایران است. همه ما از آقا کریم حساب می بریم و به او احترام می گذاریم. 
در کنار آقا کریم، نفراتی چون سیدجلال حسینی و مهرداد خانبان هم 
هستند که به تیم کمک می کنند و امیدوارم این روند را ادامه دهیم. در 
این دوبازی هم واقعا حضور آقا کریم نقش مهمی در برد های پرسپولیس 

داشت و شرایط روحی بازیکنان هم بهتر شد.

گاریدوحضورکوتاهمدتیدرپرسپولیسداشت.
فکرمیکنیچرااونتوانســتنتایجموردانتظارباشــگاهو

هوادارانرابهدستبیاورد؟
خب، این چیزها در فوتبال طبیعی است. همه ما می دانیم که ممکن 
است یک مربی یا یک بازیکن به تیمی برود و شرایط طبق انتظارش 
پیش نرود. گاریدو هم آدم خوب و مربی با شخصیتی است ولی شاید 
فوتبال روی خوشــی به او نشــان نداد. به هر حال، پرسپولیس تیم 
بزرگی اســت و همه توقع دارند این تیم فقط برنده باشد و قهرمانی 
بیاورد. این کار هر مربی و بازیکنی را که به پرسپولیس می آید، سخت 

می کند.

آیااینموضــوعراحسکردیکــهبازیکنان
پرســپولیس،ایناواخرعلیهگاریدوبودندوارتباطخوبیبا

اونداشتند؟
خیر، اصلا اینطور نبود. همه ما به گاریدو احترام می گذاشــتیم و این 
به عنوان یک فوتبالیست حرفه ای وظیفه ما بود. گاریدو فقط چند  ماه 
در فوتبال ما حضور داشت و طبیعتا آشنایی خاصی با شرایط فوتبال 
ایران و جو پرسپولیس نداشت. همین موضوع کار او را سخت کرد. ما در 
بازی های آخر هم نتایج خوبی نگرفته بودیم و همین موضوع در نهایت 

منجر به این شد تا باشگاه تصمیم دیگری بگیرد.

درحالحاضردروازهبانثابتپرسپولیسهستیو
حتماازاینموضوعاحساسخوبیداری؟

خب، بازی برای تیم بزرگ پرسپولیس افتخار است. شاید خیلی ها فقط 
زمان فعلی را درنظر بگیرند ولی من برای رسیدن به این جایگاه خیلی 
سختی و زحمت کشیدم و دوست ندارم این موقعیت خوب را از دست 
بدهم. کار من از این به بعد ســخت تر می شــود و باید خیلی بیشتر از 

گذشته تمرین و تلاش کنم تا پیشرفت فنی هم داشته باشم.

باقریدرمصاحبههایشگفتهکهدوســتندارد
سرمربیپرســپولیسباشــدولیخیلیازپیشکسوتان
پرسپولیسوحتیبرخیازبازیکنانهممعتقدنداومیتواند

سرمربیدائمتیمباشد.نظرتوچیست؟
آقا کریم فوتبالیست بزرگی بود و می تواند مربی بزرگی هم باشد. همه 
بازیکنان از کار کردن با این مربی لذت می برند و او شایستگی و لیاقت 
هدایت پرسپولیس را دارد، با این حال ما باید به هر تصمیمی که آقا کریم 
می گیرد، احترام بگذاریم. به هر حال، ایشان هم حق دارد نظر خودش 

را بگوید. امیدوارم در نهایت بهترین اتفاق برای پرسپولیس رخ دهد.

پرسپولیسامسالتاحدودیدرنتایج،سبکبازی
ومسائلتاکتیکینوسانداشــتهاست.فکرمیکنیامسال

بتوانیدقهرمانشوید؟
مسئله مهم این است که خوب امتیاز گرفتیم و با صدر جدول اختلاف 
زیادی نداریم. اگر هم ضعفی وجود داشته باشد، قطعا کادر فنی روی آنها 

کار خواهد کرد. شک نکنید امسال هم مدعی جدی قهرمانی هستیم.

اصلیترینرقیبپرسپولیسبرایقهرمانیچه
تیمیاست؟

همه مدعیان اندازه خودشان شــانس دارند. تراکتور و سپاهان واقعا 
تیم های پرمهره ای هستند و فولاد هم نتایج خوبی گرفته است. کار ما 
در نیم فصل دوم قطعا سخت تر می شود و هر بازی برایمان حکم فینال 
را دارد. لیگ امسال از نظر من خیلی سخت تر از سال های گذشته است، 
به همین دلیل باید گفت که قهرمان شدن در لیگ امسال واقعا سخت 

است.

درهدفهایفوتبالــیاتبهاینموضوعهمفکر
میکنیکهیکروزبهتیمملیدعوتشوی؟

صددرصد فکر می کنم. بازی در تیم ملی آرزوی هر بازیکنی است.

الگویتوبیندروازهبانهایمطرحدنیاچهکسی
است؟

من نویر را دوست دارم و او الگوی من است. بازی با پای ادرسون را هم 
دوست دارم.

 همه از کارکردن همه از کارکردن
 با  با   آقاآقاکریمکریم لذت می برند لذت می برند


